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БТПП
БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ
РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО СЪТРУДНИЧЕСТВО
ТЕМИ В РАЗВИТИЕ

БТПП - (БРОЙ НОВИНИ: 20)

Арбитражният съд при Българската търговско-промишлена палата е постановил, че фирмата собственик на
"Параходство Български морски флот" АД – "Кей Джи Маритайм Шипинг" АД, дължи на държавата малко над 25,3
млн. лева неустойка по договора за приватизация, научи "Лекс". Агенцията за публичните предприятия и контрол
(бившата Агенция за приватизация) претендираше от купувача на БМФ над 52,2 млн. лева. ... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.-
председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока в предаването "Събуди се" на Нова
телевизия. "До вчера най-голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна пом... 

Нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи, заяви бизнесменът "Три пъти и
половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се прави - нито
може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.председател
на БТПП Красимир Дачев коментира пред Нова тв високите цени на тока. "До вчера най-... 

Заглавие: Арбитражът реши: Мажоритарният собственик на БМФ дължи над 25 млн. лв. неустойка от
претендирани 52 млн. лв.

Дата: 10.01.2022 08:10
Медия: Lex.bg

Заглавие: Красимир Дачев за високите цени на ток: Бизнес с компенсации не се прави

Дата: 09.01.2022 08:06
Медия: Днес+

Заглавие: Красимир Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 19:00
Медия: Флагман

Заглавие: Красимир Дачев: Индустрията и търговците не трябва да купуват тока при еднакви условия

Дата: 08.01.2022 12:00
Медия: 3е news

https://news.lex.bg/%D0%B0%D1%80%D0%B1%D0%B8%D1%82%D1%80%D0%B0%D0%B6%D1%8A%D1%82-%D1%80%D0%B5%D1%88%D0%B8-%D0%BC%D0%B0%D0%B6%D0%BE%D1%80%D0%B8%D1%82%D0%B0%D1%80%D0%BD%D0%B8%D1%8F%D1%82-%D1%81%D0%BE%D0%B1%D1%81%D1%82/
https://dnesplus.bg/bulgaria/krasimir-dachev-za-visokite-tseni-na-tok-biznes-s-kompensatsii-ne-se-pravi_1062821
https://www.flagman.bg/article/257539
https://3e-news.net/bg/a/view/29135/krasimir-dachev-industrijata-i-tyrgovcite-ne-trjabva-da-kupuvat-toka-pri-ednakvi-uslovija


Бизнесът в България иска по-големи компенсации заради скъпия ток от предлаганите към момента от държавата
защото с това ще може да покрие много малка част от загубите, които той трупа благодарение на лошото
управление на системата. Затова и индустрията поиска държавата да отпусне средства, с които да се покрие 75%
от разликата между определената от КЕВР цена на тока бита и тази, на която предприят... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.-
председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока в предаването "Събуди се" на Нова
телевизия. "До вчера най-голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна пом... 

Палатата приветства запазването на структурата на данъчната система - в ситуация на несигурна перспектива да
не се променя концепцията на данъците ДОГ-Н ЛЮБОМИР КАРИМАНСКИПРЕДСЕДАТЕЛ НА КОМИСИЯТАПО
БЮДЖЕТ И ФИНАНСИНАРОДНО СЪБРАНИЕ Относно: Проекти на Закон за изменение и допълнение на Закона
за данък върху добавената стойност (ЗИД на ЗДДС), Закон за изменение и допълнение на Закона за корпоратив... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави – нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира в ефира на NOVA високите цени на тока. "До вчера най-
голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяв... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави – нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока, пред Нова тв. Дачев е изненадан и
от промяната на ЕС по отношение на компенсациите за бизнеса- в случая държавната помо... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави – нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира пред Нова тв високите цени на тока. "До вчера най-

Заглавие: Красимир Дачев за високите цени на ток: Бизнес с компенсации не се прави

Дата: 08.01.2022 15:12
Медия: Tribune.bg

Заглавие: Становище на БТПП относно проекти за промени в данъчни закони

Дата: 10.01.2022 12:01
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

Заглавие: Дачев: 3 пъти и половина се увеличиха сметките за ток, бизнес с компенсации не се прави

Дата: 08.01.2022 15:05
Медия: Подбалкански новинар

Заглавие: Красимир Дачев за високата цена на тока: Бизнес с компенсации не се прави

Дата: 08.01.2022 14:22
Медия: Informo

Заглавие: Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 14:16
Медия: Regiona.bg

https://tribune.bg/bg/parite/krasimir-dachev-za-visokite-tseni-na-tok-biznes-s-kompensatsii-ne-se-pravi/
https://www.bcci.bg/news/18474
https://www.pbnovini.com/balgariya/2022/dachev-3-pati-i-polovina-se-uvelichiha-smetkite-za-tok-biznes-s-kompensatsii-ne-se-pravi/
https://www.informo.bg/bg/2022/01/08/%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D0%B7%D0%B0-%D0%B2%D0%B8%D1%81%D0%BE%D0%BA%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D1%86%D0%B5%D0%BD%D0%B0-%D0%BD%D0%B0-%D1%82%D0%BE%D0%BA/
https://regiona.bg/%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B5/


голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.-
председател на БТПП Красимир Дачев коментира пред NOVA високите цени на тока. "До вчера най-голямата
анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха м... 

Нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи, заяви бизнесменът"Три пъти и
половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се прави - нито
може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.председател
на БТПП Красимир Дачев коментира пред Нова тв високите цени на тока. "До вчера най-г... 

Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи. Така бизнесменът и зам.-
председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока. "До вчера най-голямата анатема в ЕС
беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха милиони, мили... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и зам.-
председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока в предаването "Събуди се" на Нова
телевизия."До вчера най-голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помо... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока. "До вчера най-голямата анатема в
ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха милиони, мил... 

Заглавие: Бизнесът: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 12:34
Медия: Монитор

Заглавие: Красимир Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 12:38
Медия: lupa.bg

Заглавие: Бизнесменът Красимир Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации, раздавани с
чували

Дата: 08.01.2022 12:05
Медия: ПИК

Заглавие: Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 11:23
Медия: Гласове

Заглавие: Дачев за цената на тока: Бизнес с компенсации не се прави

Дата: 08.01.2022 11:09
Медия: Нюз Глас Ловеч

https://www.monitor.bg/bg/a/view/biznesyt-tokyt-se-uvelichi-nad-tri-pyti-ne-stava-s-kompensacii-295008
https://lupa.bg/news/krasimir-dachev-tokat-se-uvelichi-nad-tri-pati-ne-stava-s-kompensacii_156673news.html
https://pik.bg/%D0%B1%D0%B8%D0%B7%D0%BD%D0%B5%D1%81%D0%BC%D0%B5%D0%BD%D1%8A%D1%82-%D0%BA%D1%80%D0%B0%D1%81%D0%B8%D0%BC%D0%B8%D1%80-%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8-%D1%80%D0%B0%D0%B7%D0%B4%D0%B0%D0%B2%D0%B0%D0%BD%D0%B8--news1077929.html
https://glasove.com/categories/novini/news/dachev-tokt-se-uvelichi-nad-tri-pti-ne-stava-s-kompensatsii
https://www.newsglas.com/dachev-za-tsenata-na-toka-biznes-s-kompensatsii-ne-se-pravi


Бизнес с компенсации не се прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи,
каза той "Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации
не се прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира в ефира на Нова тв висок... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира пред NOVA високите цени на тока. "До вчера най-голямата
анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха ми... 

Никой в света не работи с електроенергия "Ден напред", казва Красимир ДачевТри пъти и половина се увеличиха
сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Адекватният процент компенсация за бизнеса е 75%. Това е
разликата, която КЕВР е определила за битовите клиенти, и реалната, която сме потребили. Цените
Поскъпването на тока и природния газ изстреля инфлацията в еврозоната до рекордните 5% Асен ... 

"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира високите цени на тока. "До вчера най-голямата анатема в
ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобяваха милиони, мил... 

Слушай новината "Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с
компенсации не се прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Това
заяви бизнесменът и зам.-председател на БТПП Красимир Дачев в ефира на Нова телевизия по повод високите
цени на тока. "До вчера най-голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна ... 

Заглавие: Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 10:58
Медия: bulgariautre.bg

Заглавие: Красимир Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 10:19
Медия: 24 Часа

Заглавие: Бизнесмен: Токът се увеличи над три пъти, адекватната компенсация е 75%

Дата: 08.01.2022 10:04
Медия: Banks.dir.bg

Заглавие: Дачев: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 08.01.2022 08:49
Медия: Нова телевизия

Заглавие: Красимир Дачев: Бизнес с компенсации не се прави

Дата: 08.01.2022 08:24
Медия: Novini bg

Заглавие: Бизнесмен: Токът се увеличи над три пъти, не става с компенсации

Дата: 10.01.2022 13:31
Медия: Българска Търговско-Промишлена Палата

https://bulgaria.utre.bg/2022/01/08/596562-dachev_tokut_se_uvelichi_nad_tri_puti_ne_stava_s_kompensatsii
https://www.24chasa.bg/region/article/10601677
https://business.dir.bg/ikonomika/biznesmen-tokat-se-uvelichi-nad-tri-pati-adekvatnata-kompensatsiya-e-75
https://nova.bg/news/view/2022/01/08/352456/%D0%B4%D0%B0%D1%87%D0%B5%D0%B2-%D1%82%D0%BE%D0%BA%D1%8A%D1%82-%D1%81%D0%B5-%D1%83%D0%B2%D0%B5%D0%BB%D0%B8%D1%87%D0%B8-%D0%BD%D0%B0%D0%B4-%D1%82%D1%80%D0%B8-%D0%BF%D1%8A%D1%82%D0%B8-%D0%BD%D0%B5-%D1%81%D1%82%D0%B0%D0%B2%D0%B0-%D1%81-%D0%BA%D0%BE%D0%BC%D0%BF%D0%B5%D0%BD%D1%81%D0%B0%D1%86%D0%B8%D0%B8/
https://novini.bg/biznes/finansi/698031
https://www.bcci.bg/news/18476


"Три пъти и половина се увеличиха сметките за ток. Нищо не става с компенсации. Бизнес с компенсации не се
прави - нито може да инвестираш, нито може да развиваш, нито да покриваш разходи". Така бизнесменът и
зам.председател на БТПП Красимир Дачев коментира в ефира на NOVA високите цени на тока. "До вчера най-
голямата анатема в ЕС беше държавната помощ. За държавна помощ вкарваха в затвора, глобя... 

БИЗНЕС, ДАНЪЦИ, ИНОВАЦИИ - (БРОЙ НОВИНИ:
8)

Данъчна кампания 2022 г. започва от днес, като стартира подаването на декларациите за доходите на
физическите лица по електронен път, по пощата и в офисите на приходната агенция. В началото на март 2022 г.,
след подаването на данните от работодатели и платци на хонорари, ще бъде пусната и предварително попълнена
декларация за доходите, която се подава с ПИК или електронен подпис през Портала за ел... 

Европейският инвестиционен фонд /ЕИФ/ и Райфайзенбанк /България/ подписаха нови гаранционни споразумения
за още 150 млн. евро за продължаване на подкрепата на българския бизнес по време на пандемията от КОВИД-
19. Срокът за кандидатстване е удължен с още една година до 31.12.2022 г., съобщиха от банката.
Споразуменията дават възможност Райфайзенбанк /България/ да продължи да подпомага българските м... 

Щатският долар в началото на търговията в понеделник се засилва спрямо повечето основни валути поради
нарастващите очаквания за предстоящо увеличение на основния лихвен процент от Федералния резерв на САЩ.
Към 10:30 ч. българско време общата европейска валута се понижава спрямо долара с 0,31% - до $1,1325 за евро
в сравнение с $1,1360 за евро в края на предишната сесия. Курсът на американската вал... 

През последният месец на 2021г. обявите за работа във водещите сайтове са намалели с 35%, показва
ежемесечния анали на динамиката на пазара на труда у нас на HR компания и кариерен сайт JobTiger. Въпреки
големият, на пръв поглед, спад, не бива да има основание за притеснение. Спадът на предложенията през
декември е традиционен и основно се дължи на по-големия брой почивни дни за коледните и нового... 

Заглавие: Започва данъчната кампания за 2022

Дата: 10.01.2022 09:36
Медия: Radian.bg

Заглавие: ЕИФ и Райфайзенбанк договориха още 150 милиона евро в подкрепа на българския бизнес

Дата: 10.01.2022 12:03
Медия: dotbg.bg

Заглавие: Еврото, паундът и йената остъпват пред засилващата се американска валута

Дата: 10.01.2022 11:23
Медия: Money.bg

Заглавие: Най-много нови обяви за работа има в ИТ сектора

Дата: 10.01.2022 13:08
Медия: Tвоят Бизнес

Заглавие: Български акции ще се търгуват на Атинската фондова борса

Дата: 10.01.2022 13:16
Медия: Banks.dir.bg

https://radian.bg/2022/01/10/%D0%B7%D0%B0%D0%BF%D0%BE%D1%87%D0%B2%D0%B0-%D0%B4%D0%B0%D0%BD%D1%8A%D1%87%D0%BD%D0%B0%D1%82%D0%B0-%D0%BA%D0%B0%D0%BC%D0%BF%D0%B0%D0%BD%D0%B8%D1%8F-%D0%B7%D0%B0-2022/
https://www.dotbg.bg/article/10612221
https://money.bg/finance/evroto-paundat-i-yenata-ostapvat-pred-zasilvashtata-se-amerikanska-valuta.html
https://www.tbmagazine.net/statia/nay-mnogo-novi-obyavi-za-rabota-ima-v-it-sektora.html
https://business.dir.bg/banki-i-finansi/balgarski-aktsii-shte-se-targuvat-na-atinskata-fondova-borsa


За целта директорите на двете фондови борси подписаха споразумение за развитие на български борсови
инструментиБългарската фондова борса (БФБ) и групата на Атинската фондова борса (ATHEX Group) подписаха
рамково споразумение за допускане до търговия, клиринг и сетълмент на български деривати. Обхватът на
споразумението включва въвеждането на фючърси върху избрани акции, търгувани на БФБ, и фючърси... 

Посланикът на Казахстан у нас обясни връзката между значителното увеличение на цените на природния газ на
световния пазар и случващото се в странатаОт края на 2021 г. на световния енергиен пазар се наблюдава
значително увеличение на цените на природния газ. В резултат на това местните производители са увеличили
износа на казахстански газ в чужбина, което изостря наблюдавания в продължение на някол... 

Иван Гешев иска помощ от Европа и САЩ; Съсобственикът има право на ревандикационен иск срещу друг
съсобственик, прие ВКС; След намеса на адвокатурата МВР издаде методически указания за правото на
адвокатска защитаПървата седмица от годината беше неочаквано оживена откъм новини. Най-стъписващата от
тях дойде в края на седмицата, когато стана известно, че главният прокурор Иван Гешев е изпратил писм... 

Секторът има нужда от висококвалифицирани работнициНамаляващият брой квалифицирани работници от
години тревожи ръководителите на компании за чипове. Сега това притеснение е засилено от глобалния недостиг
на работна ръка, от подхранваното от пандемията търсене на всякакви дигитални продукти и от надпреварата
между правителствата за засилване на позициите им в производството на чипове, твърдят предс... 

РАБОТОДАТЕЛИ, ТРИСТРАННО
СЪТРУДНИЧЕСТВО - (БРОЙ НОВИНИ: 6)

Снимка: iStock Дядо Коледа едва беше събул ботушите си, след като изнесе едноименния си ръст за добрите
малки инвеститори на фондовия пазар и тогава целият ад избухна. През изминалата седмица се наблюдават
големи колебания на пазара, тъй като инвеститорите погледнаха към перспективата за по-голяма волатилност,
обръщайки се към борбата на Фед с инфлацията. "Мисля, че пазарите се опитват да разберат... 

Заглавие: Темиртай Избастин: Общественият ред е възстановен във всички региони на страната

Дата: 10.01.2022 14:02
Медия: Факти

Заглавие: Седмичен бюлетин за правни новини

Дата: 10.01.2022 12:56
Медия: Капитал

Заглавие: Компаниите за полупроводници имат нов проблем - липсата на служители

Дата: 09.01.2022 20:30
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Експерти: Пазарите ще се стабилизират, но най-вероятно ще останат волатилни

Дата: 10.01.2022 12:00
Медия: Инфосток 

Заглавие: Citigroup уволнява неваксинирани служители

Дата: 10.01.2022 09:36
Медия: Списание 8

https://fakti.bg/mnenia/643591-temirtai-izbastin-obshtestveniat-red-e-vazstanoven-vav-vsichki-regioni-na-stranata
https://www.capital.bg/politika_i_ikonomika/pravo/2022/01/10/4301343_sedmichen_bjuletin_za_pravni_novini/
https://www.bloombergtv.bg/a/2-novini/102008-kompaniite-za-poluprovodnitsi-imat-nov-problem-lipsata-na-sluzhiteli
https://www.infostock.bg/infostock/control/worldmarkets/news/106986-eksperti-pazarite-shte-se-stabilizirat-no-najveroyatno-shte-ostanat-volatilni
https://spisanie8.bg/%D0%B7%D0%B4%D1%80%D0%B0%D0%B2%D0%B5/2022/0109/citigroup-%D1%83%D0%B2%D0%BE%D0%BB%D0%BD%D1%8F%D0%B2%D0%B0-%D0%BD%D0%B5%D0%B2%D0%B0%D0%BA%D1%81%D0%B8%D0%BD%D0%B8%D1%80%D0%B0%D0%BD%D0%B8-%D1%81%D0%BB%D1%83%D0%B6%D0%B8%D1%82%D0%B5%D0%BB%D0%B8.html


Това е първата голяма институция на Уолстрийт, която прилага най-строгите мерки за ваксинацияАмериканската
банка Citigroup Inc (C.N) още през октомври обяви за новите си правила за задължително ваксиниране на
служителите си и сега става първата голяма институция на Уолстрийт, която следва най-строгите мерки за
ваксинация, съобщи Ройтерс. Категоричното решение идва в момент, в който финансовата инд... 

Регистъра на работодателите и специалностите, за които държавата осигурява финансова подкрепа са на сайта
на МОНТаксите за обучение на студенти от 96 специалности ще се заплащат изцяло или частично от държавата,
ако те имат сключен договор с конкретна фирма за стаж по време на обучението и работа след завършването му,
съобщиха от Министерството на образованието и науката. Регистърът със специалнос... 

Държавата ще плаща за следването на студенти, ако са сключили договор с работодател за стаж за периода на
обучението и за работа след завършването. Тази възможност се предлага за определени специалности - 96 на
брой, спрямо пазарните нужди в ключови области и там, където се регистрира недостиг на кадри. МОН публикува
регистър на специалностите, за които държавата ще плаща изцяло или частично разхо... 

Работодатели и синдикати поискаха в писмо до финансовия министър Асен Василев спешно свикване на
Националния съвет по тристранно сътрудничество. На него бизнес и синдикати искат държавните институции да
представят предложенията и решенията си в отговор на бележките от страна на ЕК по частта от плана за
възстановяване "Нисковъглеродна икономика". В писмото се припомня, че по тази част националния н... 

/КРОСС/ Успоредно с премиерата на изцяло електрическата версия на Silverado по време на технологичното
изложение CES 2022 в Лас Вегас, Chevrolet разкри и първите подробности за още един 100% електрически (BEV)
модел, който ще бъде лансиран на пазара през следващата година. BEV версията на Chevrolet Equinox, която е
разработена на базата на батерийната платформа Ultium на компанията-майка GM и ще с... 

ТЕМИ В РАЗВИТИЕ - (БРОЙ НОВИНИ: 11)

Заглавие: Държавата субдидира следването на студент, ако има договор с работодател

Дата: 10.01.2022 12:50
Медия: Dnes dir bg

Заглавие: Държавата ще плаща следването на студенти, ако имат договор с работодател

Дата: 10.01.2022 12:51
Медия: OFFNews

Заглавие: Спешно свикване на НСТС за въглищните централи, искат бизнес и синдикати

Дата: 08.01.2022 12:39
Медия: Икономически живот

Заглавие: Електрическият Chevrolet Equinox идва догодина на достъпна цена (Снимки)

Дата: 10.01.2022 13:30
Медия: Агенция "КРОСС"

Заглавие: Професионалната гимназия по туризъм в Банкя с акредитация по програма "Еразъм+"

Дата: 10.01.2022 09:08
Медия: Столица Бг

https://dnes.dir.bg/obshtestvo/darzhavata-subdidira-sledvaneto-na-student-ako-ima-dogovor-s-rabotodatel
https://offnews.bg/obshtestvo/darzhavata-shte-plashta-sledvaneto-na-studenti-ako-imat-dogovor-s-rab-768126.html
https://ikj.bg/novini/speshno-svikvane-na-nsts-za-vaglishtnite-tsentrali-iskat-biznes-i-sindikati/
https://www.cross.bg/chevrolet-dostupen-model-1681348.html
https://stolica.bg/raion-bankia/profesionalnata-gimnaziya-po-turizam-v-bankya-s-akreditatsiya-po-programa-erazam


Професионалната гимназия по туризъм "Алеко Константинов" - гр. Банкя придоби едно от най-престижните
признания за утвърждаване на европейските ценности и европейската интеграция на училището – акредитация по
програма "Еразъм+", съобщиха от районната администрация. Акредитацията е за целия програмен период до
2027г. След успешно реализиран и отчетен проект за мобилност на учители по програма "Еразъ... 

Има предостатъчно думи и фрази, които би било добре да забравим отсега нататък. Не са малко обаче и
изразите, които трябва да използваме по-често тази година. Според изследване на Fresh Start Effect човек е по-
вероятно да започне нещо ново след почивка, уикенд и дори рожден ден. Така че, ако все още не сте набелязали
новогодишните си обещания, помислете за поемането на ангажимент, различен от ходе... 

Седмицата беше лоша за пазарите, но ще погрешно да се прави прогноза за лошо представяне за цялата
годинаАнализаторите на пазара обичат да се представят като любители историци. Ето защо вероятно сте чували
толкова много за нещо, наречено "рали на Дядо Коледа" наскоро. Теорията, за първи път постулирана от Йейл
Хирш, основател на Stock Trader's Almanac, през 1972 г., гласи, че силният период за акц... 

Компанията имаше редица проблеми от началото на пандемията, включително остър недостиг на работна сила
Акциите на Amazon завършиха 2021 г. като най-изоставащите спрямо тези на фирмите с огромна пазарна
капитализация в технологичния сектор, но има причина да се вярва, че 2022 г. ще бъде по-добра за книжата, пише
CNBC. Стойността на акциите на Amazon нарасна с едва 2,4% през 2021 г., представяйки с... 

Президентът Румен Радев свиква днес Консултативния съвет за национална сигурност на тема Република Северна
Македония и интегрирането на Западните Балкани в Европейския съюз. Очакванията от срещата при държавния
глава в "Денят започва" коментираха Явор Сидеров и доц. Наум Кайчев, зам.-председател на Съвместната
историческа комисия между България и Република Северна Македония. Явор Сидеров заяви, че... 

Най-големият проблем в България отдавна е бедността. Брутният вътрешен продукт на България е на 55% от
средния за ЕС, а има и много неравенства в обществото. Това каза пред БНТ постоянният представител на
Светованата банка (СБ) у нас Фабрицио Зарконе и добави, че у нас няма почва за образуването на
хиперинфлация. Въпреки всички кризи и инфлацията, икономиката ни ще отбележи ръст от почти 4% тази г... 

Заглавие: Пет фрази, които лидерите трябва да използват по-често през 2022 година

Дата: 10.01.2022 00:12
Медия: Мениджър

Заглавие: Над 10 трилиона долара дълг с отрицателна доходност трябва да укрепи акциите

Дата: 08.01.2022 18:00
Медия: Телевизия Блумбърг

Заглавие: Защо Amazon е най-зле представилата се FAANG акция за 2021 г.?

Дата: 07.01.2022 10:51
Медия: Инвестор.БГ

Заглавие: Президентът свиква КСНС за Република Северна Македония

Дата: 10.01.2022 09:27
Медия: Всичко за Първомай

Заглавие: Световната банка откри топлата вода: Големият проблем в България е бедността

Дата: 10.01.2022 11:40
Медия: За Перник

https://www.manager.bg/liderstvo/trayna-pet-frazi-koito-liderite-tryabva-da-izpolzvat-po-chesto-prez-2022-godina
https://www.bloombergtv.bg/a/4-analizi/102001-nad-10-triliona-dolara-dalg-s-otritsatelna-dohodnost-tryabva-da-ukrepi-aktsiite
https://www.investor.bg/analizi/262/a/zashto-amazon-e-nai-zle-predstavilata-se-faang-akciia-za-2021-g-343084/
https://www.parvomai.net/news/532586/prezidentat-svikva-ksns-za-republika-severna-makedoniya
https://zapernik.com/2022/01/10/136205/svetovnata-banka-otkri-toplata-voda-golemiyat-problem-v-balgariya-e-bednostta/


Министерството на образованието и науката (МОН) публикува регистър на специалностите, за които държавата
заплаща изцяло или частично разходите за следването при сключен договор с работодател за стаж на студента за
периода на обучението и за работа след успешното му завършване. Освен до информация за специалностите,
студентите вече имат достъп и до списъка с всички фирми, с които могат да сключат д... 

Бизнесът в София се съживява, откриват се нови работни места, заплатите се повишават, инвеститори се готвят да
вложат пари. Една от големите новини в годината на пандемия (2021 г.) е, че строителството отбеляза ръст с около
70 процента, съобщи на пресконференция в Столичната община Петър Ганев, старши експерт в Института за
пазарна икономика. Той представи доклад на института на тема "Икономическ... 

Да се подпомогнат приоритетно хотелите, които инвестират и плащат сметката в туризма. Представители на
Управителния съвет на Българската хотелиерска и ресторантьорска асоциация (БХРА) се срещнаха с министъра
на туризма Христо Проданов. По време на разговорите те посочиха основните въпроси, причина за недоволство и
неудовлетвореност сред членовете на организацията, както и кои са основните проблеми... 

Американският милиардер Бил Гейтс инвестира в луксозни хотели в Италия. Той стана собственик на най-
елегантния и исторически за Венеция хотел "Даниели". Хотелът е основан от Джузепе Дал Ниел през 1822 година.
Съставен е от три крила. Най-старото от тях – палатът "Дандоло" е от 14-и век. Хотелът е един от символите на
града и на луксозните хотели в Италия. В него са отсядали велики личности като се... 

"Българското правителство има шанс да устои на натиска за РСМ, ако иска, ако не – ще падне". Това заяви пред
БНР евродепутатът Ангел Джамбазки, заместник-председател на ВМРО и добави: "Няма правилно време да
предадеш Македония! Няма добър ПР-момент, в който да предадеш този интерес, и да ти се размине!". Той
призова Кирил Петков да не допуска отстъпление, ако има натиск от западни сили: "Дори си м... 

Заглавие: Държавата субсидира следването, ако има договор с работодател

Дата: 10.01.2022 13:04
Медия: Вестник "Луковитски Новини"

Заглавие: Бизнесът в София расте

Дата: 10.01.2022 13:06
Медия: Economynews.bg

Заглавие: БХРА: Помощите трябва да стимулират инвестициите в туризма

Дата: 10.01.2022 13:04
Медия: Travel News
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